
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY BUDŻETU OBYWATELSKIEGO NR 9/2020 

z dnia 25 listopada 2020 
 
Posiedzenie w formie on-line obyło się za pośrednictwem aplikacji Microsoft Teams. Godzina 
rozpoczęcia  posiedzenia - 16.30.  
 
Posiedzenie było otwarte i  udział wzięli:  

• Członkowie Rady Budżetu Obywatelskiego (Rada) w składzie przewidzianym w § 1 
zarządzenia nr 1985/2019 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 05.08.2019 r. (z późn. 
zm.); 

• Pani Elżbieta Kois-Żurek, Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia UMK  
• Pan Mateusz Płoskonka, Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia 

UMK 
• Pan Dominik Jaśkowiec, Przewodniczący Rady Miasta Krakowa 

 
Listę osób biorący udział w posiedzeniu na podstawie listy osób zalogowanych spisano wg.  stanu  
na godzinę 16.47 i stanowi  załącznik nr 1 do niniejszego Protokołu. 
 
Posiedzenie otworzyła Współprzewodnicząca Rady Pani Angelika Kuczaj, przywitała zebranych 
oraz przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. otwarcie posiedzenia RBO, 
2. algorytm podziału środków w budżecie obywatelskim VIII edycji, 
3. sprawy bieżące. 

 
Rada przyjęła plan posiedzenia. 
 
 
Głos zabrał Pan Dominik Jaśkowiec, Przewodniczący Rady Miast Krakowa, który ze względu na 
zaplanowane spotkania poprosił u udzielenie głosu. Poinformował zebranych o podjętej 
inicjatywie związanej z wprowadzeniem zmian w regulaminie budżetu obywatelskiego miasta 
Krakowa, jednocześnie zapewniając że poczeka na koniec konsultacji społecznych dotyczących 
zmian w regulaminie BO. Planuje z własnej inicjatywy zaproponowanie wprowadzenie zapisu o 
możliwości realizacji zadań BO w cyklu dwuletnim. Przekazał informację, że konsultował tą 
sprawę telefonicznie z Regionalną Izbą Obrachunkową i uzyskał zapewnienie o braku 
przeciwskazań aby tryb dwuletniej realizacji zadań został wprowadzony.  
Współprzewodnicząca A.Kuczaj zapytała czy podjęcie przez Radę Budżetu Obywatelskiego 
rekomendacji pomoże we wprowadzeniu takiej zmiany – na co otrzymała potwierdzenie 
Przewodniczącego RMK.   
 
Pani A. Kuczaj poprosiła Pana Dyrektora M. Płoskonkę o odmównie propozycje algorytmów 
podziału środków na realizację zadań przygotowane przez UMK. Pan M. Płoskonka omówił 
wszystkie pięć propozycje, wyliczenia stanowią załącznik nr 2.   
 
 
Po krótkiej dyskusji przystąpiono do głosowania nad Rekomendacjami wg kolejności:   
 
 
 
 
 



Rekomendacja nr 1 - RBO 25.11.2020r 
Rekomenduje się prezydentowi Miasta Krakowa podział środków na zadania  o charakterze 
dzielnicowym wg algorytmu: 

30% frekwencja + 70 %  podział statutowy 
 

ZA ( 14 głosów) 
Rada przyjęła Rekomendację 

 
Rekomendacja nr 2 - RBO 25.11.2020r 

Rekomenduje się prezydentowi Miasta Krakowa, wprowadzenie trybu 2-letniego realizacji 
zadań w Budżecie Obywatelskim Miasta Krakowa oraz umieszczenie tego zapisu w regulaminie 
BO. 

ZA (14) 
Przeciw (1) 

Wstrzymujących się (0) 
Rada przyjęła Rekomendację 

 
Rekomendacja nr 3 - RBO 25.11.2020 

Rekomenduje się prezydentowi Miasta Krakowa aby podział środków na zadania  o charakterze 
dzielnicowym wg algorytmu: 

 
30% frekwencja + 70 %  podział statutowy był stosowany w kolejnych edycjach BO. 

 
ZA (15 głosów) 

przyjęto przez aklamację 
Rada przyjęła Rekomendację 

 
 
Po przyjęciu Rekomendacji Rada dyskutowała nad rozwiązaniami systemowymi w sytuacjach 
kiedy w dzielnicy pozostaną wolne środki. Sytuacja zdarzyła się po raz pierwszy w tym roku w 
dzielnicy XI. 
 
Tematem kolejnego posiedzenia będzie omówieniem postępów realizacji zadań z edycji VI BO 
miasta Krakowa. Pani A. Kuczaj poprosiła Pana Dyrektora Płoskonkę o rozesłanie zaproszeń dla 
Dyrektorów MJ/KO UMK, których podległe jednostki realizują zadania budżetu 
obywatelskiego.  
 
 
Termin kolejnego posiedzenia Rady – 9 grudnia 2020 roku.  
Koniec posiedzenia godzinna 18.50. 
Protokołował: Sebastian Kowalski - Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK. 
 
 
Protokół zatwierdziła: Angelika Kuczaj - Współprzewodnicząca Rady Budżetu Obywatelskiego 

 
 
  
 
 

 


